5天4夜 永珍/琅勃拉邦(双飞)



Tour Code: LVB

精简行程:

第一天 抵达永珍 (机上用餐/午/晚餐)

- 施沙格庙
- 玉佛庙
- 塔鑾
- 凯旋门

第二天 永珍→琅勃拉邦 (早/午/晚餐)

- 维宣佛寺
- 川通寺
- 金国寺
- 普西山

第三天 琅勃拉邦 (早/午/晚餐)

- 千佛洞
- Ban Xanahai 村庄
- Ban Xangkhong 村庄

第四天 琅勃拉邦→永珍

- 国家博物院
- Ban Nonbouatthong 织布村
- Morning Market

第五天 永珍-回程 (早餐/机上用餐)

行程次序,以当地旅社安排为准。

观光量点:







永珍

- 施沙格庙-这座经历了在1828年的暹罗战争,依然幸存的佛寺内有超过 8000座佛像,是寮国最古老的寺庙。
- 玉佛寺-原本供奉著一座玉佛的寺庙,现今只收藏永珍市内所发现的古佛 像、古董及文物等。
- ► 塔鑾-塔内收藏著佛陀的胸骨,是一个非常神圣的地方。
- 凯旋门-此门是为了纪念战亡的勇士,亦是永珍的地标。
- Ban Nonbouatthong 织布村-当地著名德昂族编织布村庄。
- Morning Market-具有当地传统特色的市集,也是永珍最大的购物地点。

琅勃拉邦

- 维宣佛寺-由于其奇怪的形状,这个佛塔被称为'西瓜佛塔'。
- 川通寺-一座建於16世纪的黄金之城的寺庙,被认为是寮国最精致的寺庙, 拥有高雅的建筑特色。
- 金国寺-经典的琅勃拉邦风格的建筑寺庙。
- 普西山-登上普西山(Phousi Hill)的328级的梯级、到山顶欣赏琅勃拉邦的优 美景观。
- 千佛洞-位於湄公河及Nam Ou河交易处的千佛洞(Pak Ou Cave)千佛洞是由 两个洞穴组成,内里有数以千计的佛陀像,有数公分的小佛像到高达2公尺 的佛像。
- Ban Xanghai 村庄-以土制威士忌Laoh-Khao而著名的村庄,在此可以细细 品尝此酒的味道。
- Ban Xangkhong 村庄-观赏造纸及丝绸的制造过程。
- 国家博物院-这是由皇宫改建成的博物院、收藏珍贵的佛像、外国使节赠送 的礼品等等。

出发日期:		航班行和	呈:				
	团费	机场税及燃油附加费	小费	旅行社代收费	签证	旅行保险	总数
成人							
小孩							



VIENTIANE / **LUANG PRABANG** (2 WAY DOMESTIC FLIGHT)



Tour Code: LVB

Schedule:

D1 ARRIVAL VIENTIANE (MOB/L/D)

- Wat Sisaket
- Wat Ho Prakeo
- That Luang Stupa
- Patouxay (Arch Triumph)

D2 VIENTIANE→ **LUANG PRABANG** (B/L/D)

- Wat Visoun
- Wat Xiengthong
- Wat Aham
- Phousi Hill

D3 LUANG PRABANG (B/L/D)

- Pak Ou Cave
- Ban Muangkeo
- Ban Xangkhong

D4 LUANG PRABANG VIENTIANE (B/L/D)

- National Musuem
- Ban Nongbouatthong
- Morning Market

D5 DEPARTURE VIENTIANE (B/MOB)

Tourist Attractions







VIENTIANE

- Wat Sisaket The oldest temple to have been survived from the Siamese war of 1828 and its cloister contains more than 8000 Buddha statues.
- **▶ Wat Ho Prakeo -** The former home-temple of the Emerald Buddha statue or Pra Keo, but today it contains a collection of Buddha statues, antiques and all artifacts found in around Vientiane.
- That Luang Stupa The single most important monument in Laos, which was built to cover the original small stupa, containing a piece of the chest bone of Buddha.
- Patouxay (Arch Triumph) Built quite recently in commemoration of those who died during the wars in the past and it is today as the land mark of Vientiane.
- **Ban Nongbouatthong -** The well- known weaving village of Tai Deang ethnic group.
- Morning Market The best shopping place at Vientiane.

LUANG PRABANG

- Wat Visoun The 16th century temple, a museum for religious artifacts.
- Wat Xiengthong The 16th century temple which epitomizes the elegance and grace of Luang Prabang architecture.
- Wat Aham The early 19th century temple.
- Phousi Hill Climbing up the Phousi Hill to get a fanstastic view of the old Luang Prabang city.
- Pak Ou Cave In the side of a lime stone cliff and opposite of the mouth of Mekong & Nam Ou River.
- Ban Xanghai The famous village for rice whisky.
- Ban Xangkhong The well-known village for wood paper making and traditional silk wearings.
- National Museum Luang Prabang National Museum is located in the centre of town opposite mount Phousi, the building features a blend of French and Lao architectural styles and which now displays gifts from various heads of state to he Lao monarchy, and beyond this the queen's reception room.

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Departure Date:		Flight :					
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total
Adult							
Child							